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REPRÆSENTANTSKABSMØDE 

23. maj 2017 kl. 19.00 
Taastrup Idræts Center 
 
 

Deltagere 

Deltagere med stemmeret Deltagere uden stemmeret 

Steen Spangen Brøndby VK Erik Jacobsen 

Volleyball Danmark Karen Bonnesen Holte IF Thomas Bro-Rasmussen 

Joan Krogh Rosenlund Volley Claus Bøllingtoft 

Mie Nonbo Holck VLI  
SVBK næstformand & TU 

Morten Løgager 
 

Rosenlund Volley 

Tobias Harpsøe Taastrup IK 
SVBK formand 

Jette Terkelsen 
Karin Sanggaard 

VK Holbæk 

Peder Toftgård RS Rødovre Volley Finn Niemann VK Vestsjælland 

Henning Gade Farum VK  
SVBK Bestyrelse 

Ernst Knudsen 
 

Brøndby VK 
SVBK Bestyrelse & TU 

Mikkel Holm VAGS Dorte Krogh Lyngby-Gladsaxe Volley 
SVBK UU 

 Per Hagbard Hansen SVBK økonomiansvarlig 
& UU 

Villy Rosendahl-Kaa SVBK Bestyrelse & DU 

Poul-Erik Møller Alternative stævner 

Jens Ryskov Madsen Grøndal EV, dirigent 

Christina Cassone SVBK kredssekretær 

 
22 personer var fremmødt, heraf 8 stemmeberettigede 
 
Formanden bød velkommen til de fremmødte. 
 

1 Valg af dirigent 

 
Jens Ryskov Madsen (Mads) blev foreslået og valgt. 
Mads takkede for valget og konstaterede, at alle formalia er overholdt og mødet er lovligt 
og rettidigt indkaldt. 
Dirigenten opfordrede alle til at præsentere sig når de beder om ordet. 

Dirigenten gav herefter ordet til formanden. 
 

2 Formands- og Udvalgsberetninger 

Formandens beretning 

 
Tobias 
Harpsøe 
 
 

 
Formanden vil gerne knytte nogle ord til den skriftlige beretning. 
 
Sidste år hvor vi var heldige at få en ny kraft i form af Mie og en 
rutineret kraft i form af Villy, har vi arbejdet med at konsolidere. 
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Mads 
 
Karen 
Bonnesen 
 
Tobias 
Harpsøe 
 
Karen 
Bonnesen 
 
 
 
Tobias 
Harpsøe 
 
 
Dorte Krogh 
 
Tobias 
Harpsøe 

Siden denne bestyrelse kom til roret for 3 år siden, har vi haft 
administrationsskift og arbejdet på at konsolidere økonomien. 
Bestyrelsen mener at vi er nået det punkt hvor vi ikke skal konsolidere 
mere – tværtimod. 
 
Vi har i det forgangne år sagt farvel til Henrik Petersen, som har været 
SVBK’s ungdomssekretær i mange år. I denne forbindelse sat vi 
Christinas timer op så hun er på fuldtid og er ansvarlig for både senior- 
og ungdomsafdelingen i kredsen. 
 
Det har været et år som er forløbet godt og vil derfor gerne takke 
udvalgene, Christina og Henrik som ikke er her i dag. 
 
Udover at kigge tilbage, er vi er også for at kigge fremad. Sidste år i 
min beretning snakkede jeg om, at vi skulle gøre noget mere for at 
udvikle unge ledere i kredsen – og det er også dét vi gerne vil arbejde 
mere for. Derfor glæder det mig at fortælle at vi i dag har sendt to unge 
til Bulgarien på kursus sammen nogle andre unge i Europa, hvor de 
skal finde nogle nye aktiviteter der kan inspirere og kan være med til at 
udvikle nye unge ledere. Dem der er sendt afsted er Rolf fra VK 
Vestsjælland og Lea fra RS Rødovre Volley. 
 
Spurgte om der var kommentarer til formandens beretning. 
 
Du skriver i din beretning at ”målet er nået”. Hvad er målet? 
 
 
Målet var at skabe en egenkapital som var forsvarligt at have som 
forening. Og det har vi nået til. Vi skal ikke skabe overskud nu. 
 
Du skriver nederst i din beretning: ” Hvor skal vi hen? – Det spurgte jeg 
om sidste år, og det spørgsmål står stadig tilbage. ”  
Er det et spørgsmål vi skal diskutere her eller er det en vision, I har i 
bestyrelsen, som I konstant arbejder med? 
 
Det er et godt spørgsmål. Det er derfor vi sidder her for. For at finde ud 
af hvor vi skal hen. Er der input/ideer fra kredsens klubber, skal de 
hjerteligt komme med dem og så tager vi dem op i bestyrelsen. 
 
Jeg synes ikke jeg fik et svar på spørgsmålet. 
 
Bestyrelsen starter bestyrelsesåret med at finde ud af hvad vi skal have 
fokus på i det kommende år. Hvor vil vi hen? Hvad skal vi udvikle på?  
Vi håber at der er nogen vil lægge noget energi og tid i det, udover det 
vi lægger i det i bestyrelsen som frivillige. 
Vi håber på at vi i år finde de unge der vil inspirere og udvikle andre 
unge til at blive ledere og trænere. Det er der sat penge af til i kredsen. 
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Vi arbejder også altid på at der kommer flere hold ud til turneringer og 
stævner. Der har vi også nogle tiltag som I vil høre mere om senere. 

Turneringsudvalgets beretning 

 
Ernst 
Knudsen 
 
Mads 
 
Poul-Erik 
 
 
 
 
 
 
 
Henning Gade 
 
 
Poul-Erik 

 
Havde ikke tilføjelser til den skriftlige beretning. 
 
 
Spurgte om der var kommentarer til turneringsudvalgets beretning. 
 
I de sidste par sæsoner har vi flyttet et af de alternative stævner, som 
normalt holdes i Sundbyhallen (Amager), til Solrød IC (hos VAGS). Det 
er så vi kan få flere hold fra det sjællandske med. Vi vil forsøge at gøre 
det samme næste sæson, men kunne godt tænke sig lidt feedback om 
hvorfor der ikke kommer sjællandske hold syd for Solrød (altså ikke 
Københavnerhold). Dog kommer der sjællandske hold til stævnerne på 
Amager og Gladsaxe. 
 
Hvad er alternative stævner? Kan være der er nogen i forsamlingen 
som ikke ved hvad de er. 
 
Du kan en hvilken som helst kombination af mennesker og lave et hold, 
uanset køn og om man er medlem af en klub eller ej. Man melder 
holdet til stævnet og seeder sig mellem 1 og 6 (1 er bedst, 6 er lavest) 
og spiller 4 kampe. Der er 11 stævner på et år og de ligger typisk på 
lørdage. Det er primært voksne der kommer og spiller, men der har 
også været nogle ungdomsspillere forbi. 
 

Ungdomsudvalgets beretning 

 
Per Hagbard 
Hansen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mads 
 
 
 
 

 
Supplerede Ungdomsudvalgets beretning ved at nævne at antal 
kidsspillere og kidshold er faldet i år på alle levels undtagen et. Hvad 
kan kredsen gøre for at understøtte klubberne? 
I år har vi kørt en SM-turnering for U14 ligesom U16 og U18. Det ser ud 
til at man har taget godt imod den model, men vi vil gerne høre om det 
er korrekt opfattet? 
Vi har også kørt unge-projektet i år som Dorte har lagt et stort arbejde i, 
men vi er ikke helt lykkedes med det. Vi vil meget gerne høre fra 
klubberne om hvad vi evt. kunne have gjort anderledes. For det er er 
fokus i bestyrelsen. Udover at få en masse unge til at spille, hvordan får 
vi dem til også at være ledere i klubberne. 
 
Spurgte om der var kommentarer til ungdomsudvalgets beretning. 
 
Forklarer ”Ung i SVBK projektet”. I november inviterede vi unge i 
kredsen til et møde i Gentofte. Ca. 15 unge deltog mødet, hvoraf de 
fleste var drenge da der var TC for piger samme dag. 
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Dorte Krogh 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Morten 
Løgager 
 
 
 
 
 
Jette 
Terkelsen 
 
Karin 
Sangaard 
 
Thomas Bro-
Rasmussen 

De unge gav deres bud på fremtidens klub. De gav udtryk for at de 
gerne vil arbejde og være med til medbestemmelsestilgangen i 
klubberne. 
De voksne skal finde ud af at når der tales om de unge, skal tales med 
de unge. 
Anbefaler at bestyrelsen samt Volleyball Danmark tager stilling til 
hvordan man får de unge engageret i klubberne. I det samfund vi lever 
I, lærer de unge ikke hvordan man engagerer sig i en forening. Og 
volleyball kan noget som sport. 
 
Dorte har ret. Min Isabella ville gerne have været med den aften, men 
lå samtidig med TC træningen. Hvis I vil et eller andet sted hen med 
det, er det en god idé at arrangere 2-3 seancer på et år på den konto. 
Der er noget interessant i det for de unge (”Jeg er blevet inviteret til 
mødet med de voksne”) for de føler at de bliver hørt og de kan bruge 
det til noget. 
 
Vi havde en ung mand med til mødet og efter en snak med ham er han 
er nu formand for det nyetablerede ungeudvalg. 
 
Godt at være fokusklub. Har fået meget ud af at konsulenten Christina 
Attrup Juhl (Volleyball Danmark) er kommet forbi. 
 
Vi lytter og tager det med, Dorte. 
 
 

Dommerudvalgets beretning 

Mads 
 
 
Villy 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mads 
 
Karen 
Bonnesen 
 
 

Der er ikke nogen skriftlig beretning for dommerudvalget, men Villy vil 
gerne sige noget på dommerudvalgets vegne. 
 
Jeg har siddet alene med udvalget så det har været lidt specielt. Jeg 
har kigget på dommerprojektet og der er en vis uro i det. Der er flere og 
flere der stopper og sidst har jeg også trukket en dommer ud af 
projektet, da vi mente at han ikke levede op til det man skal. 
Så nu har jeg kigget på hvordan vi genstarter projektet. Det bliver nok 
ikke genstartet som det har været engang, men vi skal finde en ny 
model. Jeg håber at der er flere der vil give en hånd med 
dommerområdet. 
Vi kommer til at bruge nogle penge til at starte projektet op igen. 
 
Spurgte om der var kommentarer til dommerudvalgets beretning. 
 
I hvor stor bekneb er man med dommere? 
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Christina 
 
 
 
 
 
Claus 
Bøllingtoft 
 
 
Dorte Krogh 
 
 
 
 
 
 
 
Thomas Bro-
Rasmussen 
 
Jette 
Terkelsen 
 
 
 
Steen 
Spangen 
 
 
 
 
 
Morten 
Løgager 
 
Mie Holck 
 
 
 
 
 
 
 
Poul-Erik 
 
Christina 
 

Alle de projektdommere vi har tilbage (og de er ikke mange) er også 
divisionsdommere og de er endda trukket ekstra på i divisionsrækkerne 
i år. Og der bliver også færre af dem (jf. divisionsdommere), så hvis vi 
også skal have flere af dem, skal vi starte med at finde/uddanne dem 
nedefra, dvs. i kredsen/klubberne. Behovet er stort. 
 
Dommerne kan kun komme et sted fra: klubberne. 
En anbefaling om at tage hjem og uddanne og motivere folk til at være 
dommere. 
 
Dommere handler om regler, spil handler om adfærd. Jeg har været til 
mange kampe med Lyngby-Gladsaxes HDS-hold (ungt hold som spiller 
i seniorrækken) og har mange gange undret mig over den adfærd 
voksne spillere har overfor de unge. Så jeg kan godt forstå hvorfor de 
stopper. Det kunne være en god idé at klæde dommerne bedre på den 
slags adfærd – især de unge dommere, for det er svært for en ung 
dommer at skulle sætte en spiller som kunne være ens far på plads. 
 
Har I en fornemmelse ude i klubberne om hvad der gør det spændende 
eller ikke spændende at være dommer? 
 
Den måde vi får folk til at være glade for at være dommere, er at vi 
allerede nede i kidsrækkerne, lærer trænerne at tie stille og lade 
dommerne dømme. For der er mange unge mennesker der vil gerne, 
men der skal ikke meget til før de ikke vil igen. 
 
Hvor lang tid er det siden vi har fået ungdomsspillerne til selv at dømme 
deres kampe? For jeg oplever at de unge spillere ikke er bange for at 
dømme kampe, men jeg har derimod voksne kvinder der aldrig har 
dømt eller tør at dømme en kamp. Det er en god opdragelse. Men der 
burde efterhånden være nogle af de unge spillere som er blevet voksne 
og kan dømme nogle seniorkampe. 
 
Min oplevelse er at de i midten af 20’erne ikke tør/vil at dømme, men så 
snart de kommer over de 30 og har fået børn, så går det bedre. 
 
I VLI oplever jeg det samme. Jeg bruger pisk og gulerod. Vi giver vores 
dommere penge for at dømme fordi det kræver noget at så på den stol 
og der er ikke særlig mange der taler pænt i det danske volleyball land 
– både spillere og trænere. Det kræver meget at stille sig op. Og så 
”tvinger” vi dem også lidt – ligesom i andre klubber – for vi skal jo have 
nogen til at dømme kampene. Men jeg ser at det er et generelt problem 
især hos kvinder. 
 
Hvem uddanner dommere? 
 
Det gør Volleyball Danmark. Vi afgav opgaven sidste år til dem. 
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Poul-Erik 
 
Christina 
 
 
 
Poul-Erik 
 
Finn 
 
 
 
 
 
 
 
Claus 
Bøllingtoft 
 
Tobias 
 
 
 
 
Mads 

De kan bare komme til alt. stævner for der er en god stemning  
 
Som udgangspunkt så vil man fra DSGs side ikke bruge rigtige kampe 
til praktikken af dommerkurserne. Det kan give en vridning i den linje 
der bliver lagt for kampen. 
 
Man kan sagtens bruge alternative stævnerne for der spiller vi for sjov. 
 
Det har noget at gøre med opdragelsen af vores egne spillere. Vi har 
haft gode ældre dommere som holder sig væk fra stolen pga af de ting 
der sker på banen. Så det vi har gjort i år er – og det gælder alle vores 
seniorhold – at vi har holdt møde med dem og sagt at vi ikke vil have 
og tolererer det sprogbrug på banen. Det er endt med at i efteråret sad 
2 spillere over 2 kampe indtil de havde lært det. Det resulterede i at 
foråret har været meget bedre. Det er den eneste vej at gå. 
 
Jeg tager forslaget med fra Poul-Erik med til DSG. 
 
 
Jeg opfordrer til at hvis man oplever sådan nogle situationer igen, at 
man siger det til os for man kan ofte løse problemet med en snak 
hurtigt inden det bliver en dårlig vane. 
 
 
Dirigenten satte herefter alle beretningerne til afstemning som blev 
enstemmigt godkendt. 
 

3 Fremlæggelsen af det reviderede regnskab 

 
Par Hagbard 
Hansen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Den økonomiansvarlige, Per Hagbard Hansen, fremlagde regnskabet. 
 
Kommentarer til regnskabet: 
Vi er kommet ud med et overskud på 81.000,- og bestyrelsen har 
besluttet at egenkapitalen ikke skal stige yderligere. 
 
Efter mødet med revisorerne sidste år, har vi tilføjet en udgiftskonto 
”Kredsholdslicenser” til indtægtskontoen ”licenser”. Det er 
kredsholdslicensen som vi opkræver for forbundet og som vi 
videregiver til dem. Vi har normalt lade dem går ud på samme konto og 
derfor budgetteret med 0,- tidligere. Nu er begge konti så man kan se at 
hvad vi har fået ind, er også kommet ud igen. 
 
Vi har også valgt at sætte prisen ned på kidsstævnerne ned med 25% 
(fra 200 til 150 pr. hold pr. stævne) fra næste sæson. 
 

Dirigenten spurgte om der var kommentarer til regnskabet. 
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Mikkel Holm 
 
 
 
Per 
 
 
 
Karen 
Bonnesen 
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Karen 
Bonnesen 
 
Per 
 
Karen 
Bonnesen 
 
Per 
 
 
Karen 
Bonnesen 
 
Per 
 
Karen 
Bonnesen 
 
Tobias 
 
Mads 
 
 
Karen 
Bonnesen 
 
Per 
 
Joan Krogh 
 
 
Per 
 

Jeg prøver at gennemskue indtægter og udgifter til turneringen. 
Indtægterne er ret givet, 283.000 men hvor mange udgifter ligger der i 
det? 
 
Det kan man ikke helt gør op, for en stor udgift til det er Christinas løn. 
Tidligere har det været lettere, for der var delt op mellem ungdom og 
turneringen. 
 
Gælder det samme for GP turneringer som ved kids? Bliver de også sat 
ned dér? 
 
Nej, vi har ikke sat dem ned. I år har været en godt GP år og vi havde 
ikke de tal da vi lavede budgettet. 
 
Der er budgetteret med 0,- under dommerkurser og det er fordi det er 
lagt over i Volleyball Danmark? 
 
Ja. 
 
Omkring andre kurser… er det noget man har tænkt over at lave? 
 
 
Det er en gammel vane. Vi kan først slette kontoen når der er 0 hele 
vejen igennem. 
 
Der er også en post der hedder Annoncer/Sponsor. Er det noget man 
har haft før eller noget man påtænker at have? 
 
Det er noget vi har haft tidligere, men bør fjernes fra regnskabet nu. 
 
Har man søgt fonde til projekter for der kunne de også være under? 
 
 
I år har vi søgt som partner i en ungdomsudveksling på europæisk plan 
i det der hedder Erasmus+. Der er ikke nogle penge i det, men jeg har 
sagt til de 2 der er afsted i Bulgarien at når de kommer hjem med en 
idé, så vil jeg gerne søge penge i Nordea Fonden for dem. 
 
IT har været budgetteret med 10.000 hvert år. Så medmindre der er en 
plan, så er det overbudgetteret og så er der overskud igen. 
 
Vi har valgt at videreføre budgettet fra sidste år. 
 
Er det ikke almindelig strategi for alle bestyrelser at budgettere ud med 
at man har et rådighedsbeløb hvis der sker et eller andet? 
 
Jo. Det er det de er ment til. Vi ved jo ikke om pc’en går ned i år og så 
skal der være penge til den. 
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Bonnesen 
 
Per 
 
 
Karen 
Bonnensen 
 
Per 
 
 
Karen 
Bonnesen 
 
Christina 
 
Karen 
Bonnesen 
 
 
Christina 
 
 
Karen 
Bonnesen 
 
Per 
 
 
 
Karen 
Bonnesen 
 
Per 
 
 
 
 
Dorte Krogh 
 
Karen 
Bonnesen 
 
Per 
 
Karen 
Bonnesen 

Der er noget der hedder lederpleje og dommerpleje. Hvad er det? 
 
 
Lederpleje er bl.a. julefrokosten for alle bestyrelses- og 
udvalgsmedlemmerne. 
 
Så er der ”Diverse projekter” som bliver nævnt af revisorerne. 
Er det bl.a. dem der er i Bulgarien? Det er et stort beløb. 
 
Det er dem, samt dommerprojektet. Vi har også planlagt at skulle holde 
en hævercamp i september som en klub har forespurgt på. 
 
Ungdomsudvalgets møder: der er et resultat på 726 men I har valgt at 
budgettere med 5000 igen. 
 
Vi har fået Vestsjælland med så der bliver mere kørsel. 
 
Jeg forstår heller ikke præmier under Kidsvolley, Teenvolley og Grand 
Prix. Hvis vi går ned i medlemstallet på det og udgiften er som det har 
været i år, så synes jeg det er en overbudgettering. 
 
Bare fordi antallet af medlemmer falder, er det ikke ens betydende med 
at der skal bruges færre præmier. 
 
Der er budgetteret 15.000 igen på kids efter et resultat på 5.460, og 
8.750 på teen efter et resultat på 1.868. 
 
En af årsagerne er, at vi arvede nogle gamle medaljer fra forbundet 
som vi ikke har flere af nu, så i kommende sæson skal vi ud og købe 
nye medaljer. 
 
Hvad er den ideelle egenkapital med en omsætning på 7-800.000? 
Hvad er tanken bag? Det er klubbernes penge. 
 
Vi har taget en vurdering at den skulle være op på 500.000 og som vi 
har sagt tidligere, har vi også besluttet at den ikke skal stige mere nu. 
Enten skal vi sætte projekter i gang eller sætte priser ned. 
Og så har vi også snakket om at ansætte en studenterhjælp i efteråret. 
 
Jeg vil anbefale at man bruger pengene til projekter. 
 
Man kunne udbyde noget gratis og få dermed flere til at deltage. 
Dommerkurser, trænerkurser, workshop. 
 
Vi har bl.a. hævercampen men vi skal også have nogen til at drive det. 
 
Man kunne søge nogle fonde og ansatte en til det. 
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Mikkel Holm 
 
 
 
 
 
Karen 
Boonesen 
 
Per 
 
Mads 

Det er er rart at have penge og især når man har nogen der er ansat, 
men jeg synes beløbet er for højt. Vi taler om hvad vi skal bruge 
pengene til. Jeg kommer fra en lille klub og den største udgift vi har, er 
til denne organisation. Jeg synes man skal overveje diverse gebyrer til 
klubberne. 
 
Har man overvejet at investerer pengene? 
 
 
Nej. 
 
Dirigenten satte herefter regnskabet til afstemning. 
 
Det reviderede regnskab blev enstemmigt godkendt. 

4 Fastsættelse af kontingent 

 
Mads 
 
 
 

 

Bestyrelsen havde stillet forslag om uændret kontingent. 
 
Dirigenten spurgte om der var kommentarer til forslaget og 
konstaterede, at dette ikke var tilfældet. 
 
Kontingentet blev sendt til afstemning. 
 
Kontingentet blev enstemmigt godkendt. 
 

5 Behandling af indkomne forslag 

 
Mads 
 

 
Ingen indkomne forslag. 
Dirigenten suspenderede herefter mødet for at give ordet til formanden. 
 

 Suspension af mødet 

 
Per 
 
 

 

Årets Ungdomsklub 

Prisen går til nogen der altid er frisk på nye ideer og altid åbne. 
Det er en klub der er meget involverende og med meget aktive trænere 
og frivillige kræfter. Man er altid klar på grin og sjov og ballade. 
Man laver en meget målrettet skolearbejde både med den lokale skole 
men også med de SFO’er der ligger længere væk. 
Man har fokus på det sociale liv i klubben og har en rød tråd hele vejen 
fra kids til senior. Man holder arrangementer for alle så man kender 
hinanden på kryds og tværs af holdene og afdelingerne. 
Man har fokus på at lave anderledes arrangementer så man både 
fastholder medlemmerne men også rekrutterer nye med dem. Det er 
f.eks. fastelavns- og fødselsdagsarrangementer, fællesspisning, 
camps. 



REFERAT 

 

 

Så møder man Maj-britt, Karin, Jette, Helle og Claus – det er bare 
nogle af dem der drøner rundt i hallerne hver weekend med deres  
kids-, teen- og ungdomshold. 

Klubben har de senere år været meget aktiv, så når man f.eks. inviterer 
til netværksmøde, så møder de op og kommer med gode input og 
inspiration.  

Årets ungdomsklub 2017. VK Holbæk. 

 
 

 Mødet genoptages. 

5 Valg af formand og 3 bestyrelsesmedlemmer 

 
 
 
Mads 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mads 
 

 
VALG AF FORMAND 
 
Tobias Harpsøe var villig til genvalg som formand. 
 
Spurgte om der var andre kandidater til formandsposten og 
konstaterede at dette ikke var tilfældet. 
Tobias Harpsøe blev valgt. 
 
 
VALG AF BESTYRELSESMEDLEMMER 
 
Henning Gade, Ernst Knudsen og Per Hansen fra bestyrelsen var villig 
til genvalg. 
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Mads 
 
 
 
 
 
 
 
Mads 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mads 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Mads 
 
 
 
 
 
 

Dirigenten spurgte om der var andre kandidater, der var villige til at 
stille op og konstaterede at dette ikke var tilfældet. 
 
Henning Gade, Ernst Knudsen og Per Hansen blev valgt ind i 
bestyrelsen for en 2-årige periode. 
 
Bestyrelsen havde en vakant post for 1-årige periode. 
 
Dirigenten spurgte om der var kandidater, der er villige til at stille op og 
konstaterede at dette ikke var tilfældet. 
 
 
VALG TIL TURNERINGSUDVALGET (TU) 
 
Ernst Knudsen, Mie Holck og Henrik Pape Hansen (med fuldmagt) var 
villige til genvalg i TU. Mads Haastrup var ikke villig til genvalg i TU. 
 
Spurgte om der var andre kandidater til TU og konstaterede at dette 
ikke var tilfældet. 
 
Ernst Knudsen, Mie Holck og Henrik Pape Hansen blev genvalgt. 
 
Dirigenten konstaterede at bestyrelsen kan tilforordne medlemmer til 
TU. 
 
 
VALG TIL UNGDOMSUDVALGET (UU) 
 
Per Hagbard Hansen og VK Vestsjælland var villige til genvalg i UU. 
Dorte Krogh og Troels Lavritsen var ikke villige til genvalg i UU. 
  
Dirigenten spurgte om der var andre kandidater til UU og konstaterede 
at dette ikke var tilfældet. 
 
Per Hagbard Hansen og VK Vestsjælland blev genvalgt. 
 
Dirigenten konstaterede at bestyrelsen kan tilforordne medlemmer til 
UU. 
 
VALG TIL DOMMERUDVALGET (DU) 
 
Villy Rosendahl-Kaa var villig til genvalg i DU. 
 
Dirigenten spurgte om der var andre kandidater til DU. 
Mie Holck var villige til at stille op til DU. 
 
Villy Rosendahl-Kaa og Mie Holck blev valgt til DU. 
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 Dirigenten konstaterede at bestyrelsen kan tilforordne medlemmer til 
DU. 
 
 
VALG AF REVISORER 
 
2 revisorer: 
 
Rune Halskov og Martin Petersen genopstiller med fuldmagt. 
 
Spurgte om der var andre kandidater til revisorposterne og 
konstaterede at dette ikke var tilfældet. 
 
Rune Halskov og Martin Petersen blev genvalgt. 
 
1 revisorsuppleant: 
 
Steen Spangen genopstiller. 
 
Spurgte om der var kandidater til posten som revisorsuppleant og 
konstaterede at dette ikke var tilfældet. 
 
Steen Spangen blev genvalgt. 
 

7 Eventuelt 

 
Henning Gade 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Finn Niemann 
 
 
 
 
 
Thomas Bro-
Rasmussen 
 

 
En opfordring til klubberne. 
For 3 år siden startede vi bedstevolley op og det er noget af det bedste 
vi har gjort i klubben. Vi har 35 spillere som træner 2 gange om ugen 
(nogle endda 3) og har det socialt godt sammen. Samtidig har klubben 
fået nogle hardcore frivillige som er bl.a. kasserer, sekretær, står i 
kiosken, boldlangere til ligakampe og ivrige tilskuere til ligakampe. 
Det er en generation der har været vant til at lave klubarbejde og de 
bruger hallen på tidspunkter hvor vi ikke skal bruge den. 
Vi vil meget gerne del vores viden, hvis nogen er interesserede i at 
starte bedstevolley op. 
Og de vil meget gerne have en turnering for dem også, så der kommer 
SM og DM ligesom de andre aldersgrupper. 
 
Jeg giver Henning ret. Vi har 20-22 spillere og de påtager sig alle 
mulige opgaver og deres børn og børnebørn bliver også aktive i 
klubben. De er pensionister og har tiden til det og de vil meget gerne 
volley. 
Man kunne evt lave en turnering i form af Grand Prix stævner. 
 
Opfordring til at deltage til forbundets næste rep-møde (2018). Der blev 
i år besluttet at der til rep.møderne fremadrettet skal være plads til en 
workshop. 
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Per Hansen 
 
 
 
 

Nu har rep.mødet ligget i Kolding i nogle år. 
Kunne man veksle lidt i området det holdes i. F.eks. kunne man 
overveje at lægge mødet i Nyborg næste år, så vi måske også kunne få 
de små sjællandske klubber med. 

 
Mads 
 
 
Tobias 
Harpsøe 

 
Spurgte om der var andre kommentarer og konstaterede at det var der 
ikke. Takkede for god ro og orden. 
 
Tak til forsamlingen for at komme og tak for inputtene som vi vil tage 
med i bestyrelsesarbejdet det næste år. Skulle man have ideer eller 
kommentarer løbende, er man velkommen til at skrive til os. 
Tak til Mads for at have været dirigent. 
Tak for denne gang og vi ses i hallerne. 
 

 
 
Venlig hilsen, 
 
Referent 
 
Christina Cassone 
Kredssekretær 


